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Před námi je Svatý týden. To to letí! Vždyť minulý rok, kdy 

společné slavení tohoto týdne nebylo možné, je vlastně „nedávno“. 
Ano, ta pandemie má velkou sílu, ovlivňuje mnohé a hlavně stále 
trvá! Naštěstí už letos můžeme společné slavení aplikovat, i když 
v omezené formě. No sláva! Někteří věřící mohou osobně zažít to, na 
co jsme tady o Velikonocích už tak dlouho zvyklí. Ostatním to sice 
nevyjde ani letos, ale oslava v domácím prostředí s těmi nejbližšími 
nebude poprvé; má sice svá úskalí, ale také výhody, a tak to snad 
dáme…! 

Drazí přátelé, já si myslím, že tyto a tomu podobné myšlenky 
nás teď napadají vcelku normálně. Doba je zkrátka taková. Zkusme to 
využít a právě na tomto podkladě čtěme poselství Květné neděle – 
prvního dne Svatého týdne. Jak? Tam také byli lidé na něco zvyklí. 
Také mohli někteří to a jiní ono. Také měli všichni možnost 
zareagovat na vystoupení Ježíše Krista při jeho vjezdu do Jeruzaléma. 
Opravdu, využívejme toho a uznejme Ježíše Krista jako skutečného 
Božího Syna, který nabízí záchranu všem, kteří o Něho stojí, ať už 
v kostele nebo mimo něj.  

„Hosana! Požehnaný, který přichází ve jménu Páně!“ 
 
Požehnaný Svatý týden. 
 
P. Jan Kunert 
 


